

## TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1  
 Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM599322

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	06/25/2020

## CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
AZZARO BEAUTE		06/25/2020	Société Par Actions Simplifiée (Sas): FRANCE

## RECEIVING PARTY DATA

Name:	L'OREAL
Street Address:	14 Rue Royale
City:	Paris
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	75008
Entity Type:	Société Anonyme (Sa): FRANCE

## PROPERTY NUMBERS Total: 7

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	2897058	AZZARO
Registration Number:	1707668	AZZARO
Registration Number:	1560359	AZZARO
Registration Number:	2207938	CHROME AZZARO
Registration Number:	1472770	LA
Registration Number:	5200545	A
Registration Number:	2799106	VISIT AZZARO

## CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: 2127986307

*Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.*

Phone: 2123260443

Email: dfinguerra-ducharme@pryorcashman.com

Correspondent Name: Dyan Finguerra-DuCharme

Address Line 1: Pryor Cashman LLP

Address Line 2: 7 Times Square

Address Line 4: New York, NEW YORK 10036

ATTORNEY DOCKET NUMBER: 20321.01361

**DOMESTIC REPRESENTATIVE**

**Name:** Dyan Finguerra-DuCharme  
**Address Line 1:** Pryor Cashman LLP  
**Address Line 2:** 7 Times Square  
**Address Line 4:** New York, NEW YORK 10036

<b>NAME OF SUBMITTER:</b>	Dyan Finguerra-DuCharme
<b>SIGNATURE:</b>	/dyan finguerra-ducharme/
<b>DATE SIGNED:</b>	09/24/2020

**Total Attachments: 12**

source=DECLARATION DE DISSOLUTION english-1#page1.tif  
source=DECLARATION DE DISSOLUTION english-1#page2.tif  
source=DECLARATION DE DISSOLUTION english-1#page3.tif  
source=DECLARATION DE DISSOLUTION english-1#page4.tif  
source=AZZARO BEAUTE Declaration de dissolution signee et enregistree le June 26 2020#page1.tif  
source=AZZARO BEAUTE Declaration de dissolution signee et enregistree le June 26 2020#page2.tif  
source=AZZARO BEAUTE Declaration de dissolution signee et enregistree le June 26 2020#page3.tif  
source=AZZARO BEAUTE Declaration de dissolution signee et enregistree le June 26 2020#page4.tif  
source=KBIS RADIATION AZZARO BEAUTE english#page1.tif  
source=KBIS RADIATION AZZARO BEAUTE english#page2.tif  
source=kbis radiation AZZARO BEAUTE#page1.tif  
source=kbis radiation AZZARO BEAUTE#page2.tif

**DECLARATION OF DISSOLUTION WITHOUT LIQUIDATION  
OF AZZARO BEAUTE  
ISSUED BY L'OREAL**

I, the undersigned, Christophe BABULE,

Acting as the duly authorised representative of **L'OREAL** (hereafter "L'OREAL"), a French société anonyme with share capital of €111,855,722.20, having its registered office at 14, rue Royale, 75008 Paris, RCS Paris registration number 632 012 100.

Whereas:

**RECITALS**

**AZZARO BEAUTE** is a French société par actions simplifiée with share capital of €14,922,560, having its registered office at 14, rue Royale, 75008 Paris, RCS Paris registration number 338 889 835.

Its main business activity is participations of all kinds, notably shares or units in companies operating in the clothing, fashion (including accessories) and cosmetics markets, the acquisition, creation, development, research, exploitation and utilisation of brands, trademarks, commercial names, copyrights, patents and any other intellectual and intangible property rights, the performance of operations and transactions relating to the aforementioned rights, the granting of licences and other exploitation rights over said rights and any action required to enable the utilisation and protection thereof.

As of the date hereof, L'OREAL holds 100% of the share capital of **AZZARO BEAUTE**, totalling 14,922,560 euros divided into 93,266 shares each with a nominal value of 160 euros.

Now, therefore, the following decisions have been taken:

**1. EARLY DISSOLUTION BY WAY OF MERGER**

L'OREAL, the sole shareholder of **AZZARO BEAUTE**:

- Decides to dissolve **AZZARO BEAUTE** in accordance with Article 1844-5 of the French Civil Code;
- Declares that said dissolution, without liquidation, will take place via the transfer of all the assets of **AZZARO BEAUTE** to L'OREAL, to take effect on expiry of the thirty-day legal publication period as set out in Article 1844-5 of the French Civil Code, unless objections are raised by its creditors, in which case the transaction will be completed (a) once said objections have been dismissed in the lower courts, or (b) once the debts have been cleared, or (c) once the guarantees decided in the courts have been constituted.

**2. RECORDING OF CONTRIBUTIONS IN THE ACCOUNTS**

Regulation number 2014-03 dated 5 June 2014 issued by the Autorité des Normes Comptables requires that assets contributed in the context of a restructuring operation taking place between two companies under the control of the same entity must be valued at their net book value. The assets and liabilities of AZZARO BEAUTE will therefore be recorded in the accounts of L'OREAL at said values.

### 3. TAX REGIME

L'OREAL hereby declares:

- That the dissolution without liquidation will be subject to the preferential tax regime specified in Article 210-A of the French General Tax Code in relation to corporation tax;
- That the operation will be dated retroactively for taxation purposes, namely 1 April 2020.

All transactions conducted by the dissolved company from 1 April 2020, in terms of both assets and liabilities, will be deemed for tax purposes to have been conducted on behalf of L'OREAL.

Consequently, the options and commitments relating to the dissolution without liquidation are as follows:

#### A. Registration fees

The dissolution decision is registered free of charge in accordance with Article 811 of the French General Tax Code<sup>1</sup>, it being specified that the corporate assets do not include any buildings.

#### B. Corporation tax

- a) To ensure that the dissolution without liquidation benefits from the tax regime set out in Article 210-A of the French General Tax Code, L'OREAL notably undertakes to comply with the provisions set out in Article 210-A-3 of said code. L'OREAL therefore undertakes to:
  - i) Add the provisions constituted by AZZARO BEAUTE for which the taxation has been deferred within its own liabilities;
  - ii) Take the place of AZZARO BEAUTE regarding the reintegration of the results of which the recognition had been deferred by said company for taxation purposes;
  - iii) Calculate the capital gains subsequently realised when the non-depreciable fixed assets and portfolio securities transferred to it are sold, of which the proceeds of sale are excluded from the long-term capital gains and losses regime, at the tax value stated in the books of AZZARO BEAUTE;
  - iv) To reintegrate within its taxable profits within the periods specified in paragraph d) of subparagraph 3 of Article 210-A of the French General Tax Code any capital gains generated in the context of this operation from the depreciable assets transferred to it. This undertaking incorporates the obligation of L'OREAL under the aforementioned Article 210-A-3-d, in the

---

<sup>1</sup>Law no. 2018-1317 of 28-12-2018 Art. 26

- event of any of the transferred assets being sold, to immediately subject to taxation the fraction of the capital gains relating to said assets yet to be reintegrated as of the date of said sale;
- v) As the dissolution without liquidation is being recognised on the basis of book values, to add the accounting entries of AZZARO BEAUTE to its balance sheet in terms of the fixed assets and portfolio securities for which the proceeds of sale are excluded from the long-term capital gains and losses regime (initial value, depreciation, provisions for depreciation) and to continue to calculate depreciation allowances on the basis of the initial values of said assets as recorded in the accounts of AZZARO BEAUTE;
  - vi) To record in its balance sheet the items other than the fixed assets included in the transfer of all the assets of AZZARO BEAUTE at the tax value of said items as recorded in the accounts of the latter, or, failing this, to add to the taxable income for the financial year of the operation the profit corresponding to the difference between the book values of the asset items other than fixed assets and the tax value of said items as recorded in the accounts of AZZARO BEAUTE.
- b) L'OREAL undertakes to attach to its tax declaration a statement, conforming with the model provided by the tax authorities, that features for each item category transferred by AZZARO BEAUTE the information required to be able to calculate the taxable income for the subsequent sale of the items in question, in accordance with Article 54 septies I and Article 38 quindecies of Annex III of the French General Tax Code.

L'OREAL will record the capital gains obtained from the non-depreciable asset items transferred by AZZARO BEAUTE, for which taxation has been deferred, in the register set out in Article 54 septies II of the French General Tax Code.

As the beneficiary company assuming the rights and obligations of the dissolved company, L'OREAL also undertakes to produce said statement on behalf of AZZARO BEAUTE within sixty days of its dissolution<sup>2</sup>.

#### C. Value added tax

As AZZARO BEAUTE and L'OREAL and both subject to VAT, the dissolution without liquidation will automatically fall under the VAT exemption regime as set out in Article 257 bis of the French General Tax Code.

L'OREAL will carry out all of the deduction adjustments that AZZARO BEAUTE would have been required to perform had it continued its legal existence.

As L'OREAL is fully subrogated in the rights and obligations of AZZARO BEAUTE as a result of the dissolution without liquidation, the VAT credit in favour of AZZARO BEAUTE as at the date it ceases to exist in legal terms will be transferred to L'OREAL.

---

<sup>2</sup> BOI-IS-FUS-60-10-20-20181003 no. 180

#### D. The CET local economic contribution

AZZARO BEAUTE will continue to be liable for the CFE contribution for financial year 2020, calculated on the added value produced since the start of the financial year up to the date of the transfer of assets, independently of the permitted retroactive effect on corporation tax.

#### 4. ADMINISTRATIVE FORMALITIES

L'OREAL shall carry out all of legal formalities relating to this declaration in order to record:

- That, on conclusion of the thirty-day period from publication of the notification of dissolution, the creditors have not raised any objections to the dissolution of AZZARO BEAUTE; or
- In the event of any objections having been raised within the aforementioned period, that said objections have been dismissed in the lower courts, or that the relevant debts have been cleared, or that guarantees have been constituted;

such that AZZARO BEAUTE can be deregistered from the Paris trade and companies register in accordance with Article 1844-5 subparagraph 3 of the French Civil Code.

#### 5. POWERS

Mr Cyril CHAPUY, in his capacity as chairman of AZZARO BEAUTE, is provided with all necessary powers to:

- Conduct the day-to-day management of AZZARO BEAUTE as of today's date and until the company has been deregistered;
- Represent AZZARO BEAUTE in the courts, as and when required, notably in the event of any objections from creditors;
- Sign all documents, notably those relating to tax and social security, within the context of the dissolution and deregistration of AZZARO BEAUTE; and
- Carry out all notification requirements set out in applicable laws and regulations.

Furthermore, all necessary powers are conferred on the bearer of an original, excerpt or certified true copy of this declaration in order to carry out all necessary legal formalities, notably in relation to the registry of the Paris commercial court.

Done in Paris  
on 25 June 2020  
in five (5) original copies

**For L'OREAL**  
**Christophe BABULE**

**DECLARATION DE DISSOLUTION SANS LIQUIDATION  
DE LA SOCIETE AZZARO BEAUTE  
PAR LA SOCIETE L'OREAL**

Je soussigné, Christophe BABULE,

Agissant en qualité de représentant dûment habilité de la société **L'OREAL** (ci-après « **L'OREAL** »), société anonyme au capital de 111.855.722,20 €, dont le siège social est à Paris (75008) – 14, rue Royale, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Paris sous le numéro 632 012 100.

Après avoir rappelé ce qui suit :

**EXPOSE**

La société **AZZARO BEAUTE** est une société par actions simplifiée au capital de 14.922.560 €, dont le siège social est situé à Paris (75008) - 14, rue Royale. Elle est immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Paris sous le numéro 338.889 835.

Son activité principale est la participation sous toutes ses formes et, en particulier, la détention et la cession d'actions ou de parts dans toutes entreprises du secteur de l'habillement, de la mode et de leurs accessoires, ainsi que les produits cosmétiques. L'acquisition, la création, le développement, la recherche, l'exploitation et l'usage de marques, noms commerciaux, droits d'auteur, brevets et tous autres droits de propriété intellectuelle et droits immatériels ainsi que la réalisation d'opérations, la conclusion de transactions relatives aux droits mentionnés ci-dessus, l'octroi de licences et autres droits d'utilisation de ces droits et toute action nécessaire à leur utilisation et protection.

A la date des présentes, **L'OREAL** est propriétaire de la totalité des actions composant le capital social de la société **AZZARO BEAUTE** d'un montant de 14.922.560 euros, soit 93.266 actions de 160 euros de valeur nominale.

Ceci exposé, les décisions suivantes ont été prises :

**1. DISSOLUTION ANTICIPEE PAR CONFUSION DE PATRIMOINE**

**L'OREAL, associé unique de la société AZZARO BEAUTE:**

- décide de dissoudre la société **AZZARO BEAUTE** conformément à l'article 1844-5 du Code civil,
- prend acte que cette dissolution, sans liquidation, prendra effet par la transmission universelle du patrimoine de la société **AZZARO BEAUTE** au profit de **L'OREAL**, soit, en l'absence d'opposition des créanciers à l'issue du délai de trente jours à compter de la publication légale prévu par l'article 1844-5 du Code civil, soit, en cas d'opposition formée par les créanciers, (a) lorsque l'opposition aura été rejetée en première instance, ou (b) lorsque le remboursement des créances aura été effectué ou (c) lorsque les garanties décidées par voies de justice auront été constituées.

**2. MODALITES DE TRANSCRIPTION COMPTABLE DES APPORTS**

Le Règlement n°2014-03 du 5 juin 2014 de l'Autorité des Normes Comptables impose que les biens apportés lors d'une opération de restructuration intervenant entre deux sociétés sous contrôle commun soient évalués à leur valeur nette comptable. En conséquence, les actifs et passifs de la société **AZZARO BEAUTE** seront repris pour cette valeur dans les livres de **L'OREAL**.

VB

### **3. REGIME FISCAL**

L'OREAL déclare :

- placer l'opération de dissolution sans liquidation sous le régime fiscal de faveur édicté à l'article 210-A du Code Général des Impôts en matière d'impôt sur les sociétés,
- conférer à ladite opération un effet fiscal rétroactif au 1er avril 2020.

Toutes les opérations faites depuis le 1<sup>er</sup> avril 2020 par la société dissoute seront fiscalement réputées, tant pour ce qui concerne l'actif que pour le passif, avoir été accomplies pour le compte de L'OREAL.

En conséquence, les options et engagements relatifs à l'opération de dissolution sans liquidation s'établissent ainsi qu'il suit :

#### **A. Au regard des droits d'enregistrement**

La décision de dissolution est enregistrée gratuitement en application de l'article 811 du Code Général des Impôts<sup>1</sup>, étant précisé que l'actif social n'est pas composé d'immeuble.

#### **B. Au regard de l'impôt sur les sociétés**

- a) Pour assurer à l'opération de dissolution sans liquidation le bénéfice du régime de l'article 210-A du Code Général des Impôts, L'OREAL s'engage notamment à respecter les prescriptions visées à l'article 210-A-3 du Code Général des Impôts. En conséquence, L'OREAL s'engage à :
  - i. reprendre à son passif les provisions de la société AZZARO BEAUTE dont l'imposition est différée,
  - ii. se substituer à la société AZZARO BEAUTE pour la réintégration des résultats dont la prise en compte avait été différée pour l'imposition de cette dernière,
  - iii. calculer les plus-values réalisées ultérieurement à l'occasion de la cession des immobilisations non amortissables et des titres du portefeuille dont le résultat de cession est exclu du régime des plus ou moins-values à long terme qui lui sont transmis, d'après la valeur qu'avaient ces éléments du point de vue fiscal, dans les écritures de la société AZZARO BEAUTE,
  - iv. réintégrer dans ses bénéfices imposables, dans les délais et conditions prévues au paragraphe d) de l'alinéa 3 de l'article 210.A du Code Général des Impôts, les plus-values éventuellement dégagées dans le cadre de la présente opération sur les biens amortissables qui lui sont transmis ; cet engagement comprend l'obligation faite à L'OREAL en vertu des dispositions de l'article 210 A-3-d précité, de procéder, en cas de cession de l'un des biens amortissables transmis, à l'imposition immédiate de la fraction de la plus-value afférente à ce bien qui n'aurait pas encore été réintégrée à la date de ladite cession,
  - v. l'opération de dissolution sans liquidation étant transcrise sur la base des valeurs comptables, reprendre à son bilan les écritures comptables de la société AZZARO BEAUTE relatives aux éléments de l'actif immobilisé et aux titres du portefeuille dont le résultat de cession est exclu du régime des plus ou moins-values à long terme (valeur d'origine, amortissements, provisions pour dépréciation) et continuer de calculer les dotations aux amortissements à partir de la valeur d'origine qu'avaient lesdits biens dans les écritures de la société AZZARO BEAUTE,
  - vi. d'inscrire à son bilan les éléments autres que les immobilisations compris dans la Transmission Universelle de Patrimoine, pour la valeur que ces éléments avaient du point de vue fiscal dans les écritures de la société AZZARO BEAUTE, ou à défaut de rattacher au résultat fiscal de l'exercice de l'opération le profit correspondant à la différence entre la valeur d'inscription des éléments d'actifs autres que les immobilisations et la valeur qu'ils avaient, du point de vue fiscal, dans les écritures de la société AZZARO BEAUTE.
- b) L'OREAL s'engage à joindre à sa déclaration de résultats un état conforme au modèle fourni par l'administration faisant apparaître, pour chaque nature d'élément transmis par AZZARO BEAUTE, les renseignements nécessaires au calcul du résultat imposable de la cession ultérieure des éléments considérés, conformément à l'article 54 *septies* I et à l'article 38 *quindecies* de l'annexe III du Code Général des Impôts.

<sup>1</sup> Loi 2018-1317 du 28-12-2018 art 26

L'OREAL inscrira les plus-values dégagées sur les éléments d'actif non amortissables transmis par AZZARO BEAUTE et dont l'imposition a été reportée, sur le registre prévu à l'article 54 *septies* II du Code Général des Impôts.

L'OREAL, en tant que société bénéficiaire venant aux droits et obligations de la société dissoute, s'engage également à produire cet état pour le compte de la société AZZARO BEAUTE, dans le délai de soixante jours à compter de la cessation d'entreprise<sup>2</sup>.

#### **C. Au regard de la taxe sur la valeur ajoutée**

AZZARO BEAUTE et L'OREAL étant toutes deux redevables de la TVA, la dissolution sans liquidation sera placée de plein droit sous le régime de dispense de TVA édicté à l'article 257 bis du Code Général des Impôts.

L'OREAL opérera l'ensemble des régularisations de déduction auxquelles aurait été tenue AZZARO BEAUTE si elle avait continué juridiquement d'exister.

L'OREAL étant subrogée entièrement aux droits et obligations de la société AZZARO BEAUTE du fait de la dissolution sans liquidation, le crédit de TVA dont dispose AZZARO BEAUTE à la date où elle cesse juridiquement d'exister sera transféré à L'OREAL.

#### **D. Au regard de la Contribution Economique Territoriale (CET)**

AZZARO BEAUTE restera redevable de la CFE au titre de l'exercice 2020, pour les établissements qu'elle exploitait au 1<sup>er</sup> janvier 2020.

AZZARO BEAUTE restera redevable de la CVAE au titre de 2020 sur la valeur ajoutée produite depuis l'ouverture de l'exercice en cours à la date du transfert de son patrimoine, indépendamment de l'effet rétroactif prévu en matière d'impôt sur les sociétés.

### **4. FORMALITES**

L'OREAL accomplira toutes les formalités légales consécutives à la présente déclaration à l'effet de constater :

- soit qu'à l'issue du délai de trente jours à compter de la publication de l'avis de dissolution, les créanciers n'auront pas formé opposition à la dissolution de la société AZZARO BEAUTE,
- soit qu'en cas d'opposition formée dans le délai susvisé, lesdites oppositions auront été rejetées en première instance ou que le remboursement des créances aura été effectué ou que des garanties auront été constituées,

de sorte que la société AZZARO BEAUTE soit radiée du Registre du Commerce et des Sociétés de Paris, conformément aux dispositions de l'article 1844-5 alinéa 3 du Code civil.

### **5. POUVOIRS**

**Monsieur Cyril CHAPUY**, en sa qualité de président d'AZZARO BEAUTE, se voit conférer tous pouvoirs à l'effet de :

- assurer la gestion courante d'AZZARO BEAUTE à compter de ce jour et jusqu'à sa radiation du Registre du Commerce et des Sociétés ;
- représenter AZZARO BEAUTE si nécessaire en justice, notamment en cas d'opposition ;
- signer tous documents, notamment fiscaux et sociaux dans le cadre des opérations de dissolution et de radiation d'AZZARO BEAUTE ; et
- accomplir toutes les formalités de publicité requises par la loi et les règlements en vigueur.

<sup>2</sup> BOI-IS-FUS-60-10-20-20181003 n°180

En outre, tous pouvoirs sont donnés au porteur d'un original, d'un extrait ou d'une copie certifiée des présentes aux fins d'effectuer toutes les formalités légales requises, notamment auprès du greffe du tribunal de commerce de Paris.

Fait à PARIS,  
Le 25 juin 2020  
En cinq (5) exemplaires



Pour L'OREAL  
Christophe BABULE

versé à : SERVICE DEPARTEMENTAL DE L'ENREGISTREMENT  
PARIS ST LAZARE  
Le 26/06/2020 Caisse 2820 00026984, référence 7544841 2020 A 00006  
Enregistrement : 125 N Possibilité : 0 €  
Total liquidé : Cent vingt-cinq Euro  
Montant reçu : Cent vingt-cinq Euro  
L'inspecteur des finances publiques

Michel CUERD  
Inspecteur des Finances Publiques  
SDS Saint Lazare  
REEL

Translated from the French

**Registry of the Paris Commercial Court**  
1 quai de la Corse  
75198 Paris CEDEX 04

Management no. 2004B00440

***Kbis Excerpt***

**EXCERPT FROM PRINCIPAL REGISTRATION IN THE CORPORATE REGISTER**  
up-to-date as at 17 August 2020

**IDENTIFICATION OF THE LEGAL ENTITY**

---

Registration in the Corporate Register, number	Paris Corporate Register, 338 889 835
Registration date	09/10/1986
Transfer from	Bobigny Corporate Register dated 12/01/2004
Registration struck-off	17/08/2020
Corporate name	<b>Azzaro Beauté</b>
Legal form	Simplified joint stock company [société par actions simplifiée] with a sole shareholder
Share capital	€14,922,560.00
Address of registered office	14 rue Royale 75008 Paris
Accounts closed on	31 December

**RUNNING, MANAGEMENT, ADMINISTRATION, CONTROL, SHAREHOLDERS OR MEMBERS**

---

**Chairman**

Given names, surname	Chapuy Cyril
Date and place of birth	On 16/03/1970 in Lyon 3 <sup>rd</sup> district (69)
Nationality	French
Home address	62 quai Charles Pasqua 92300 Levallois-Perret

**Titular Statutory Auditor**

Corporate name	PRICEWATERHOUSECOOPERS AUDIT
Legal form	Joint stock company [société anonyme]
Address	63 rue de Villiers 92200 Neuilly-sur-Seine
Registration in the Corporate Register, number	Nanterre Corporate Register, 672 006 483

**Titular Statutory Auditor**

Corporate name	GRANT THORNTON
Legal form	Joint stock company [société anonyme]
Address	100 rue de Courcelles 75017 Paris
Registration in the Corporate Register, number	Paris Corporate Register, 632 013 843

**Alternate Statutory Auditor**

Given names, surname	NICOLAS Yves
Date and place of birth	On 21/03/1955 in La Voulte-sur-Rhône (07)
Nationality	French
Home or business address	63 rue de Villiers 92200 Neuilly-sur-Seine

**Alternate Statutory Auditor**

Corporate name	INSTITUT DE GESTION ET D'EXPERTISE COMPTABLE - IGEC
Legal form	Joint stock company [société anonyme]
Address	3 rue Léon Jost 75017 Paris
Registration in the Corporate Register, number	Paris Corporate Register, 662 000 512

**COMPANY RESULTING FROM A MERGER OR DEMERGER**

- Entry no. 57 of 05/03/2020

COMPANY HAVING PARTICIPATED IN THE MERGER OPERATION:  
CORPORATE NAME Loris Azzaro B.V. LEGAL FORM LIMITED  
LIABILITY COMPANY of Dutch law REGISTERED OFFICE Kanaalpad 61  
7321 An Apeldoorn, The Netherlands, Dutch Corporate Register no. 08066921.

#### **INFORMATION CONCERNING THE ACTIVITY AND THE PRINCIPAL PLACE OF BUSINESS**

Address of the place of business

14 rue Royale, 75008 Paris

Activity or activities carries out

The holding of interests in all its forms and, in particular, the holding and assignment of shares in all companies of the clothing, fashion and their accessories industry, as well as cosmetic products. The acquisition, creation, development, research, operation and use of trademarks, trade names, copyrights, patents and any other intellectual property rights and immaterial rights as well as the completion of operations, the conclusion of transactions linked to the above-mentioned rights, the granting of licenses and other use rights of these rights and any step necessary to their use and protection.

Start of activity on

09/10/1986

Origin of business or activity

Setup of a business

Mode of operation

Direct

#### **DISSOLUTION OR DECISION PRONOUNCING THE NULLITY**

- Entry no. 72 of 14/08/2020

DISSOLUTION – GATHERING OF ALL SHARES IN ONE HAND BY  
VIRTUE OF ARTICLE 1844-5 OF THE CIVIL CODE AS FROM 25/06/2020

#### **STRIKE-OFF**

Reason for the strike-off

Completion of the transfer of property to the sole shareholder

Strike-off date

17/08/2020

- Entry no. 77 of 17/08/2020

STRIKE-OFF AS A RESULT OF UNIVERSAL TRANSFER OF PROPERTY

#### **ADDITIONAL OBSERVATIONS AND INFORMATION**

- Entry no. 72734 of 12/01/2004

THE COMPANY RETAINS NO ACTIVITY AT ITS FORMER REGISTERED  
OFFICE

- Entry no. 72739 of 12/01/2004

The company, by virtue of a decision dated 05/12/2003, has decided the transfer  
of its registered office within the jurisdiction of the Registry of the Paris  
commercial court with a stated effective date as at 20/11/2003

- Entry no. 73 of 14/08/2020

SOLE SHAREHOLDER: L'OREAL – SA – 14 RUE ROYALE 75008 PARIS  
– CORPORATE REGISTER NO. 632 012 100

The Registrar

(Signature) [Seal: PARIS COMMERCIAL COURT]

END OF EXCERPT

Paris Corporate Register – 17/08/2020 - 10:36:31

Greffé du Tribunal de Commerce de Paris  
1 quai de la Corse  
75198 Paris CEDEX 04

N° de gestion 2004B00440

*Extrait Kbis*

**EXTRAIT D'IMMATRICULATION PRINCIPALE AU REGISTRE DU COMMERCE ET DES SOCIETES**  
à jour au 17 août 2020

**IDENTIFICATION DE LA PERSONNE MORALE**

*Immatriculation au RCS, numéro* 338 889 835 R.C.S. Paris  
*Date d'immatriculation* 09/10/1986  
*Transfert du* R.C.S. de Bobigny en date du 12/01/2004  
*Immatriculation radiée le* 17/08/2020

*Dénomination ou raison sociale* Azzaro Beauté  
*Forme juridique* Société par actions simplifiée (Société à associé unique)  
*Capital social* 14 922 560,00 EUROS  
*Adresse du siège* 14 rue Royale 75008 Paris

*Date de clôture de l'exercice social* 31 décembre

**GESTION, DIRECTION, ADMINISTRATION, CONTROLE, ASSOCIES OU MEMBRES**

**Président**

*Nom, prénoms* Chapuy Cyril  
*Date et lieu de naissance* Le 16/03/1970 à Lyon 3ème (69)  
*Nationalité* Française  
*Domicile personnel* 62 quai Charles Pasqua 92300 Levallois-Perret

**Commissaire aux comptes titulaire**

*Dénomination* PRICEWATERHOUSECOOPERS AUDIT  
*Forme juridique* Société anonyme  
*Adresse* 63 rue de Villiers 92200 Neuilly Sur Seine  
*Immatriculation au RCS,*  
*numéro* 672 006 483 Nanterre

**Commissaire aux comptes titulaire**

*Dénomination* GRANT THORNTON  
*Forme juridique* Société anonyme  
*Adresse* 100 rue de Courcelles 75017 Paris  
*Immatriculation au RCS,*  
*numéro* 632 013 843 Paris

**Commissaire aux comptes suppléant**

*Nom, prénoms* NICOLAS Yves  
*Date et lieu de naissance* Le 21/03/1955 à La Voulte-sur-Rhône (07)  
*Nationalité* Française  
*Domicile personnel ou*  
*adresse professionnelle* 63 rue de Villiers 92200 Neuilly Sur Seine

**Commissaire aux comptes suppléant**

*Dénomination* INSTITUT DE GESTION ET D'EXPERTISE COMPTABLE - IGEC  
*Forme juridique* Société anonyme  
*Adresse* 3 rue Léon Jost 75017 Paris  
*Immatriculation au RCS,*  
*numéro* 662 000 512 Paris

**SOCIETE RESULTANT D'UNE FUSION OU D'UNE SCISSION**

- Mention n° 57 du 05/03/2020

SOCIETE AYANT PARTICIPE A L'OPERATION DE FUSION :  
DENOMINATION Loris Azzaro B.V. FORME JURIDIQUE SARL de droit  
Néerlandais SIEGE SOCIAL Kanaalpad 61 7321 An Apeldoorn Pays-Bas RCS  
Néerlandais 08066921

#### **RENSEIGNEMENTS RELATIFS A L'ACTIVITE ET A L'ETABLISSEMENT PRINCIPAL**

<i>Adresse de l'établissement</i>	14 rue Royale 75008 Paris
<i>Activité(s) exercée(s)</i>	La participation sous toutes ses formes et, en particulier, la détention et la cession d'actions ou de parts dans toutes entreprises du secteur de l'habillement, de la mode et de leurs accessoires, ainsi que les produits cosmétiques. L'acquisition, la création, le développement, la recherche, l'exploitation et l'usage de marques, noms commerciaux, droits d'auteur, brevets et tous autres droits de propriété intellectuelle et droits immatériels ainsi que la réalisation d'opérations, la conclusion de transactions relatives aux droits mentionnés ci-dessus, l'octroi de licences et autres droits d'utilisation de ces droits et toute action nécessaire à leur utilisation et protection.
<i>Date de commencement d'activité</i>	09/10/1986
<i>Origine du fonds ou de l'activité</i>	Création
<i>Mode d'exploitation</i>	Exploitation directe

#### **DISSOLUTION OU DECISION PRONONCANT LA NULLITE**

- Mention n° 72 du 14/08/2020	DISSOLUTION - REUNION DE TOUTES LES PARTS SOCIALES OU ACTIONS ENTRE UNE SEULE MAIN EN VERTU DE L'ARTICLE 1844-5 DU CODE CIVIL A COMPTER DU 25-06-2020
-------------------------------	---

#### **RADIATION**

<i>Motif de la radiation</i>	Réalisation de la transmission du patrimoine à l'associé unique
<i>Date de radiation</i>	17/08/2020
- Mention n° 77 du 17/08/2020	RADIATION PAR SUITE DE TRANSMISSION UNIVERSELLE DU PATRIMOINE

#### **OBSERVATIONS ET RENSEIGNEMENTS COMPLEMENTAIRES**

- Mention n° 72734 du 12/01/2004	LA SOCIETE NE CONSERVE AUCUNE ACTIVITE A SON ANCIEN SIEGE
- Mention n° 72739 du 12/01/2004	La société a par décision du 05/12/2003 décidé le transfert de son siège social dans le ressort du GTC de PARIS avec une date d'effet déclarée au 20/11/2003
- Mention n° 73 du 14/08/2020	ASSOCIEE UNIQUE : L'OREAL - SA - 14 RUE ROYALE 75008 PARIS - 632.012.100 RCS

Le Greffier  
  


FIN DE L'EXTRAIT

R.C.S. Paris - 17/08/2020 - 10:36:31